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    TOČKA 2 

Občina Hoče-Slivnica  

Pohorska cesta 15 

2311 HOČE  

 

Številka: 03201-9/2015 

Datum:    16. 10. 2015   

 

Z A P I S N I K  

7. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica,  

ki je bila v sredo, 14. 10. 2015 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 

 

 

1. TOČKA 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

 

Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 18 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 

sklepčnost zagotovljena. 

 

Prisotni: 

Arzenšek Anita, Čufar Zdravko, Haloţan Marijan, Jurgec Janko, Klajnšek Rok, Kavaš Andreja, Kobal 

Aleš (od 17
10

), Merkuš Joţef, Mihalič Franjo, Mlaj Bojan, Obreht Anton, Ornik Srečko, Pust Boris, 

Rauter Martina, Roţman Romana, Stajnko Doroteja, Strnad Matjaţ, Trstenjak Zvonimir, Visočnik 

Marjana. 

 

Ostali prisotni: 

Marko Soršak - ţupan, Peter Cotar - v.d. direktorja občinske uprave, Metka Meglič, Janja Šijanec, 

Karmen Purg, Stanko Rafolt, Drago Ţura - predsednik nadzornega odbora, Barbara Vodan Jecelj – 

JMSS Maribor, Martina Krajnc – Snaga d.o.o., Metka Oberlajt - zapisnikar. 

 

 

2. TOČKA 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 6. REDNE SEJE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 1:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine 

Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 17 PROTI: / 
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3. TOČKA 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 1. IZREDNE SEJE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 2:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 1. izredne seje Občinskega sveta Občine 

Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 17 PROTI: / 

 

4. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 3: 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 7. redne seje Občinskega sveta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje. 

3. Pregled in potrditev zapisnika 1. izredne seje. 

4. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

5. Obravnava in potrditev predloga za imenovanje revizorja letnega poročila Javnega 

medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor za leto 2015. 

6. Obravnava in potrditev predloga za imenovanje direktorja Javnega medobčinskega 

stanovanjskega sklada Maribor. 

7. Obravnava in potrditev prenehanja veljavnosti Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Snaga 

d.o.o. 

8. Obravnava in potrditev Sklepov o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra. 

9. Obravnava in potrditev Odloka o rebalansu proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2015 - 

po skrajšanem postopku. 

10. Pobude in vprašanja. 

 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 18 PROTI: / 
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5. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA ZA IMENOVANJE REVIZORJA LETNEGA 

POROČILA JAVNEGA MEDOBČINSKEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MARIBOR 

 ZA LETO 2015 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala predstavnica Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor 

Barbara Vodan Jecelj.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 4:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica na predlog Nadzornega sveta JMSS Maribor za izvedbo 

revizije Letnega poročila Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor za leto 2015 

imenuje Revidicom revizijsko druţbo, d.o.o. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 18 PROTI: / 
 

 

6. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA ZA IMENOVANJE DIREKTORJA JAVNEGA 

MEDOBČINSKEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MARIBOR  

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala predstavnica Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor 

Barbara Vodan Jecelj.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 5:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica na predlog Nadzornega sveta Javnega medobčinskega 

stanovanjskega sklada Maribor za direktorico Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada 

Maribor za mandatno obdobje štirih let imenuje mag. Tanjo Vindiš Furman. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 17 PROTI: / 
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7. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRENEHANJA VELJAVNOSTI ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA PODJETJA SNAGA D.O.O. 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala predstavnica podjetja Snaga Martina Krajnc. Predsednik Odbora za 

komunalo Zvonimir Trstenjak je podal stališče odbora. Stališče je podal tudi podpredsednik Odbora za 

finance Aleš Kobal in predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 6:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme sklep o prenehanju veljavnosti Odloka o 

ustanovitvi javnega podjetja Snaga d.o.o. (Medobčinski uradni vestnik, št. 13/2013 in Uradno 

glasilo slovenskih občin, št. 28/2013). 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

 

SKLEP ŠT. 7:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme sklep o prenehanju veljavnosti Odloka o 

ustanovitvi javnega podjetja Snaga d.o.o. (Medobčinski uradni vestnik, št. 13/2013 in Uradno 

glasilo slovenskih občin, št. 28/201 Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani in potrdi 

predlog Druţbene pogodbe o ustanovitvi druţbe z omejeno odgovornostjo Snaga d.o.o.. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

 

 

8. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPOV O USTANOVITVI STATUSA  

GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka Metka Meglič. Predsednik Odbora za komunalo 

Zvonimir Trstenjak je podal stališče odbora.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 8:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljišču parc. št. 151/23, k.o. 697 Zgornje Hoče. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

 

SKLEP ŠT. 9:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljišču parc. št. 263/7, k.o. 698 Polana. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

 

SKLEP ŠT. 10:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljišču parc. št. 222/25, k.o. 699 Hočko Pohorje. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

 

9. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O REBALANSU PRORAČUNA OBČINE HOČE-

SLIVNICA ZA LETO 2015 - po skrajšanem postopku 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka Janja Šijanec.  

Stališča so podali predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak,  predsednica Odbora za 

gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina Rauter, predsednik Odbora za družbene 

dejavnosti Bojan Mlaj, podpredsednik Odbora za finance Aleš Kobal in predsednik Statutarno pravne 

komisije Anton Obreht. 

 

Razpravljali so člani sveta: Srečko Ornik, Anton Obreht, Franjo Mihalič. 

 

Na vprašanja iz razprave so odgovarjali: župan Marko Soršak in strokovne službe Janja Šijanec, 

Karmen Purg in Metka Meglič. 

 

Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 11:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o rebalansu proračuna Občine Hoče-

Slivnica za leto 2015 - po skrajšanem postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 14 PROTI: 5 
 

 

10. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA  

(dobesedno iz magnetograma) 

 

Ţupan MARKO SORŠAK 

Predstavil je novega vršilca dolţnosti direktorja občinske uprave mag. Petra Cokana. 

Zahvalil se je Srečku Orniku, Joţefu Peharju in podjetju Strojegradnje Horvat za brezplačno izdelavo 

in postavitev poka (turistični spominek občine), ki je postavljen v kroţišču v Sp. Hočah. 

 

JANKO JURGEC 

Zahvalil bi se skupini otrok iz OŠ Dušana Flisa Hoče, ki so tako dobro vzgojeni. Mislim, da so tudi 

otroci iz Slivnice tako lepo vzgojeni. Prejšnji teden sem v trgovini izgubil zdravstveno izkaznico. 

Otroci so pobrali izkaznico in jo odnesli do blagajne. Presenečen sem bil, kako so ravnali, kar pomeni, 

da starši dobro vzgajajo otroke, prav tako učitelji. Zahvala gre tudi občinski svetnici Martini Rauter, ki 

je prepoznala, čigava je izkaznica in jo prinesla na občino. 

 

ROK KLAJNŠEK 

Navezal bi se na problematiko cest v Orehovi vasi. Krajani se vsak dan obračajo name z različnimi 

vprašanji. Ko se je polagal glavni vod kanalizacije je bila cesta urejena od kmetije Bandur do Letališke 

ceste, naprej v smeri Gostilne Lobnik pa tako katastrofalna, da se skoraj ni bilo mogoče peljati brez da 

bi se vozilo poškodovalo. Takšno stanje je tudi sedaj. 

Name se je obrnila tudi gospa, ki vsak dan hodi peš od ţelezniške postaje Orehova vas domov v 

Hotinjo vas. Pravi, da so ji zgubano cev z vodno odprtino ali jašek delavci pustili kar na pločniku, 

kateremu so se morali pešci umikati na cesto oz. gradbišče, kjer so obratovali stroji. 

Več prebivalcev Orehove vasi se je name obrnilo s teţnjo, da med tem, ko polagalci glavnega voda in 

mojstri, ki so delali s 14 tonskim bagerjem, niso naredili nobene škode, so delavci Plinarne skoraj 

podrli oba telekomunikacijska drogova na sproti kapelice v Orehovi vasi. Krajani Orehove in Hotinje 

vasi so opravičeno besni, saj stanje obupnih luknjastih cest traja ţe petnajst mesecev.  

Zanima jih, kdaj se bo asfaltirala cesta iz smeri Hotinja vas proti ovinku za letališče, to je mimo kmetije 

Bandur do Letališke ceste. Gospod, ki ţivi v Ul. 1. maja in se vsak dan po tej ulici vozi v sluţbo 

omenja, da je na sredini ulice postavljen stoţec ali ovira, katera voznika prisili, da pelje po desni strani. 

Nemogoče ga je obvoziti brez da bi si voznik popraskal avto ob ţivi meji, ki raste desno od stoţca. 

Umik levo od stoţca je glede na cestno prometne predpise formalno in moralno sporen, saj zapre pot 

nasproti vozečemu vozilu. V Orehovi vasi se znatno opazi uničena infrastruktura, napeljava, ceste, 

odprte gradbene jame, ki so za pešce zelo nevarne, zlasti v temi, pa tudi udarne jame. Prebivalci se 

pritoţujejo nad aroganco in nesramnostjo nekaterih delovodij. Krajani razumemo, da se mora projekt 

zaključiti, še vedno pa se prebivalci Orehove in Hotinje vasi čutijo zapostavljene s strani občine.  

V izogib temu predlagam, da strokovne sluţbe občine redno informirajo krajane o samem poteku dela 
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in jih s tem hkrati pomirijo, prav tako pa, da pristojni na občini apelirajo na delavce, da se morajo 

spoštljivo obnašati do krajanov. 

 

SREČKO ORNIK 

Na predlog gospe Martine Belšak dajem pobudo, da se ob izgradnji kanalizacije pristopi tudi k 

zamenjavi vodovodnih cevi v Ulici Milke Volk in Rački cesti. 

 

Zanima me, kdaj se bo asfaltirala Hudourniška ulica? Hkrati pa bi pohvalil delavce, ki so zelo korektni. 

 

Ţupan MARKO SORŠAK 

Hudourniška ulica bi se morala asfaltirati letos. 

 

FRANJO MIHALIČ 

Prosim, če bi lahko komisije in odbore sklicevali po 16. uri, da bi lahko bili vsi prisotni. 

 

Prebral je anonimno pismo občana, ki so ga prejeli nekateri svetniki.  

 

ANTON OBREHT 

Dajem pobudo, da bi obveščali šolske prevoznike (vsaj petnajst minut prej), kdaj bo katera cesta zaprta, 

ker je pred kratkim ostal kombi zaprt med jamami in smo imeli probleme, saj so otroci zamudili pouk.  

 

Večkrat smo v neprijetnem poloţaju, ko moramo občanom obrazloţit višino komunalnega prispevka. 

Zato bi prosil, da bi naredili tabelo (različna površina parcel in različna površina hiš), po katerih se 

komunalni prispevek po znesku lahko vidi. 

 

JANKO JURGEC 

Prosim zapisničarko, da obvesti ravnatelja OŠ Hoče, da je pohvalil otroke in se jim zahvalil. 

 

ALEŠ KOBAL 

Na Odboru za finance sta gospa Fras in gospa Kremavc v okviru potrjevanja Odloka o rebalansu 

proračuna svoj glas odklonili iz razloga, ki se sicer nanaša na cestno problematiko.  

Gospa Fras ni glasovala, ker v NRP za leto 2019 ni predvidena ureditev pločnika ob Mariborski cesti v 

Slivnici. Šlo naj bi za nevaren odsek, ki nima urejenega pločnika in primerne razsvetljave. Zato prosi, 

da bi Krajevna skupnost Slivnica to investicijo prioritetno uvrstila v leto 2016, saj je ogroţena varnost 

otrok. 

Gospa Kremavc prav tako opozarja na nevarno cesto v Čreti, ki je izredno ozka in ima omejitev 

50km/uro, kar je po njenem mnenju preveč. Zato predlaga, da bi se postavila ustreznejša hitrostna 

omejitev. 

 

ZVONIMIR TRSTENJAK 

Se ne strinja z gospodom Obrehtom, da bi vsak od nas svetnikov tolmačil komunalni prispevek, saj je 

to stvar strokovne sluţbe občine. 

 

Na spletni strani občine je bil objavljen javni poziv za vstop v partnerstvo Las Lastovica in povabilo k 

vloţitvi projektnih pogojev. Na to temo je bil organiziran tudi sestanek, ţal ob neprimerni uri, saj je 

istočasno potekala seja Odbora za komunalo in smo morali sestanek predčasno zapustiti. 

Zanima me ali se naj društva prijavljajo sama, ali naj bo to urejeno preko občine. V Športnem društvu 

Slivnica predstavlja to problem, saj društvo deluje na zemljiščih, ki niso niti v lasti občine, kaj šele 
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društva. Postavlja se nam vprašanje, ali se naj sploh odzovemo na ta poziv, ali se naj včlanimo v Las, 

ali bo to naredila občina namesto nas.  

 

KARMEN PURG 

Če gre za projekt, kjer se bo delalo na nepremičnini, na kateri lastništvo ni urejeno, se lahko pojavi 

problem. Pri projektih, kjer je lastništvo urejeno in je lastnik občina, pa se lahko prijavi društvo, če ima 

dovolj finančnih sredstev in zaprto finančno konstrukcijo. To pomeni, da morate zaloţiti sredstva, ki jih 

po zaključku projekta dobite povrnjena s strani ministrstva. Najbolje je, da se vsak projekt individualno 

obravnava. 

 

BOJAN MLAJ 

Na zadnji seji Sveta zavoda OŠ FLV Slivnica je bila podana pobuda, da bi občina aktivno pristopila k 

čim hitrejši ureditvi kroţišča na kriţišču Mariborske ceste in ceste v Čreto, ki je v bliţini šole. 

 

Druga pobuda je bila, da bi se v proračunu zagotovila sredstva za ureditev kolesarnice pri šoli. 

 

ANTON OBREHT 

Gospodu Mlaju se zahvaljujem za to pobudo. Pobuda je bila delno ţe podana v preteklem letu.  

Če za kroţišče ni denarja, bi prosil vsaj za semafor z rdečo in zeleno lučjo, ki bi ustavil promet, ko 

gredo otroci čez cesto. 

 

 

Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je župan Marko Soršak vsem prisotnim zahvalil za udeleţbo in ob 

18
20 

sejo zaključil. 

 

 

Zapisala:                                                      Ţupan  

Metka Oberlajt                                    Marko Soršak  


